
                                             12 januari 2018 

 

Griffie Steenwijkerland 

Onderwerp: Onze fractie wil hierbij een aantal vragen, over de aanvraag “uitbreiding” Harmonie te 

Giethoorn, stellen. Verzoek om deze vragen intern uit te zetten en tevens de ander fracties daarin 

mee te nemen. 

 

Uitbreiding Harmonie Giethoorn, 

Door omwonenden is deze aanvraag inmiddels onder de aandacht gebracht bij de andere fracties en 

in de media. 

Na in gesprek te zijn gegaan met een van de omwonenden, blijkt dat dit een dossier is met een lange 

voorgeschiedenis. Inmiddels zijn omwonenden niet erg ingenomen met de, voor hun gevoel, grote 

uitbreiding met een enorme impact op de omgeving. Aanvrager heeft het eerste plan, aan drie 

naaste omwonenden laten zien, op het moment dat de aanvraag definitief was. Het laatste plan, met 

de wijzigingen, is  gepresenteerd aan een aantal omwonenden door de partij,  die de aanvraag 

verzorgt voor de eigenaars van De Harmonie. Andere omwonenden voelen zich nu voor het blok 

gezet, hadden graag vooraf mee willen denken, aangezien het nogal een ingrijpende verandering 

betreft en hebben het idee, dat dit plan ten uitvoer gebracht gaat worden, zonder dat ze er iets over 

hebben te zeggen. 

Dit alles leidt er nu toe dat het draagvlak voor de uitbreiding als het ware nihil is en dat er veel onrust 

is ontstaan over “het plan’. Door actief nu de politiek te benaderen en de pers in te schakelen, willen 

ze hun ongerustheid onderstrepen. 

De fractie BGL zou dan ook op onderstaand een reactie willen ontvangen. 

 De eerste zienswijze, van deze omwonende, op de toen voorliggende aanvraag, dateert van 

oktober 2013 en is in oktober 2017 beantwoord. Hier dan ook de eerste vraag, waarom 

heeft dit zo lang op zich laten wachten? 

 Vervolgens is er een gewijzigd plan ingediend, waarop wederom zienswijzen zijn ingediend 

en ditmaal door de gehele buurt, dit kon tot 2 januari 2018. Tweede vraag is dan ook, is in 

de afgelopen vier jaar het oorspronkelijke plan zo dusdanig veranderd, dat er een geheel 

nieuwe aanvraag is gedaan? 

Mocht dit zo zijn, wat is dan de status van de beantwoording op de eerst ingediende 

zienswijze? 

 Kan er aangegeven worden in wat voor tijdpad nu de buurtbewoners en de indieners van 

de zienswijze een reactie kunnen verwachten? 

Met belangstelling zal onze fractie het traject in deze aanvraag volgen. 

Namens de fractie BGL  

T. Bijl 


